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PROTOKÓŁ  Nr IV/2015 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 23 lutego 2015 r. 

 

Obrady sesji otworzyła i przewodniczyła Teresa Waszczenko, Wiceprzewodnicząca Rady. 

Poinformowała, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Przywitała wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1300
, zakończyła o godz.1655. 

Teresa Waszczenko, Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła kworum i poinformowała, że w 

obradach udział bierze 14 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. Nieobecny radny Roman 

Dorniak. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Ireneusz Wilk, sekretarz gminy; 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy; Zbigniew Olech, radca prawny; Kazimiera Latawiec, 

kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie; Emilia Dobrowolska, dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej oraz sołtysi wsi. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca obrad stwierdziła kworum  

i poinformowała, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawiła porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum; 
2) przedstawienie porządku obrad; 
3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie i realizacji programu 

w zakresie wspierania rodziny oraz opieki nad dzieckiem i rodziną za 2014 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Miejskiej w Golczewie  

do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

5. Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Golczewie oraz zwołania jej pierwszego posiedzenia. 

6. Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Golczewo na rok 2015. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia drugiego przedstawiciela Rady Miejskiej  

w Golczewie do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą  

w Nowogardzie. 

8. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, jak również trybu ich pobierania przez 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Golczewie. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (Golczewo) 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (Upadły) 
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11. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwał dotyczących wytycznych do ustalenia stawek 

czynszu za dzierżawę oraz najem nieruchomości oraz gruntów komunalnych. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Kostrzyńsko-Słubicką Specjalną 

Strefą Ekonomiczną gruntów położonych na terenie gminy Golczewo. 

13. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. (publikacja) 

14. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

15. Projekt uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania taryf zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

16. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Golczewo w 2015 r. 

17. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 r. 

18. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska na 2015 r. 

19. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych na 

2015 r. 

20. Projekt uchwały w sprawie utworzenia w Wysokiej Kamieńskiej filii Przedszkola 

Publicznego w Golczewie oraz filii Szkoły Podstawowej w Golczewie poprzez likwidację 

Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej. 

21. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

22. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

23. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

24. Wolne wnioski i zapytania. 

25. Zakończenie obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad, który został przyjęty. 

 

Lech Ferdynus, radny złożył wniosek o ogłoszenie przerwy. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli wniosek radnego, Lecha Ferdynusa 14 głosami „za”. 

 

 

Przewodnicząca obrad zarządziła przerwę o godz. 13:10,  

o godz. 13:18 wznowiono obrady 

 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła protokół z sesji z dnia  

28 listopada 2014 r. 14 głosami „za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła protokół z sesji z dnia  

10 grudnia 2014 r. 14 głosami „za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła protokół z sesji z dnia  

19 grudnia 2014 r. 14 głosami „za”. 
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Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radosław Kłysewicz, radny wniósł o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

utworzenia w Wysokiej Kamieńskiej filii Przedszkola Publicznego w Golczewie oraz filii Szkoły 

Podstawowej w Golczewie poprzez likwidację Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej. 

 

Zbigniew Olech, radca prawny poinformował, że porządek obrad został przyjęty. Nikt nie zgłosił 

uwag do porządku. Nie jest to punkt w którym można zgłaszać taki wniosek, ewentualnie 

konieczne jest złożenie wniosku o zmianę porządku obrad. 

 

Radni nie wnieśli interpelacji i żadnych wniosków. 

 

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie i realizacji 

programu w zakresie wspierania rodziny oraz opieki nad dzieckiem i rodziną za 2014 r. 

 

Kazimiera Latawiec, kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie poinformowała, że 

sprawozdanie zostało przedstawione na posiedzeniu wspólnym Komisji. Poprosiła o ewentualne 

pytania. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała sprawozdanie pod głosowanie. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie i realizacji programu w 

zakresie wspierania rodziny oraz opieki nad dzieckiem i rodziną za 2014 r. stanowi załącznik nr 

3 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie i realizacji programu w zakresie wspierania rodziny 

oraz opieki nad dzieckiem i rodziną za 2014 r., 14 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie powołania przedstawicieli Rady Miejskiej w Golczewie  

do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, poinformował, że kadencja Gminnej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego się zakończyła. Na posiedzeniu wspólnym Komisji zaproponowano kandydatury 

radnej Teresy Waszczenko i radnego Radosława Kłysewicza. Na kolejna kadencję Rady. Wniósł 
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o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/25/2015 
w sprawie powołania przedstawicieli Rady Miejskiej w Golczewie do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego; 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/25/2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

5. Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Golczewie oraz zwołania jej pierwszego posiedzenia. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że uchwałą nr XIII/91/00 z dnia 14 stycznia 2000 r. 

Rada Miejska w Golczewie utworzyła Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w 

Golczewie. Rada Społeczna jest organem inicjującym i opiniodawczym Rady Miejskiej w 

Golczewie oraz organem doradczym dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Golczewie. W skład Rady Społecznej z mocy ustawy wchodzą: burmistrz jako 

przewodniczący, przedstawiciel wojewody oraz przedstawiciele wybrani przez Radę Miejską w 

Golczewie. Wojewoda Zachodniopomorski wskazał Panią Izabelę Grabowską jako swojego 

przedstawiciela. Na posiedzeniu wspólnym Komisji zgłoszono kandydatury Waldemara Pakuły 

i Krzysztofa Wawrzyńskiego do składu Rady. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/26/2015 
w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Golczewie oraz zwołania jej pierwszego posiedzenia, 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/26/2015 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Golczewo 

na rok 2015. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz powiedział, że w myśl ustawy o wychowaniu w trzeźwości i 

przeciwdziałania alkoholizmowi oraz ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu 

narkomanii na gminy został nałożony obowiązek uchwalania gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz gminnego programu przeciwdziałaniu 

narkomanii. Celowe jest opracowywanie przez gminę jednego wspólnego programu 

obejmującego swoim zakresem zarówno problematykę przeciwdziałania narkomanii, jak i 

alkoholizmowi. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 
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Nr IV/27/2015 
w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Golczewo na rok 2015, 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/27/2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia drugiego przedstawiciela Rady Miejskiej w 

Golczewie do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że na 26 lutego zaplanowane jest posiedzenie 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI i należy wyznaczyć drugiego przedstawiciela. 

Na posiedzeniu wspólnym Komisji zaproponował kandydaturę pana Mirosława Hnatów. Wniósł 

o przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 13:35,  

o godz. 13:50  wznowiono obrady 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/28/2015 
w sprawie wyznaczenia drugiego przedstawiciela Rady Miejskiej w Golczewie do Zgromadzenia 

Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie, 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/28/2015 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, jak również 

trybu ich pobierania przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Golczewie. 

 

Kazimiera Latawiec, kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie poinformowała, że 

projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu wspólnym Komisji i poprosiła o 

ewentualne pytania. 

 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/29/2015 
w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, jak również trybu ich pobierania przez 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Golczewie, 13 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/29/2015 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

Ad. 9 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz powiedział, że mieszkańcy wspólnoty mieszkaniowej przy ul. 

Szkolnej nr 5 wystąpili z wnioskiem o wydzielenie i sprzedaż działek gruntu w celu 

posadowienia niewielkich budynków gospodarczych służących potrzebom wspólnoty. Wniósł o 

przyjęcie uchwały. 
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Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/30/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/30/2015 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Ad. 10 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że właściciel nieruchomości 67/2 w obrębie Upadły 

wystąpił z wnioskiem nabycie części działki nr 67/5, przylegającej do jego nieruchomości w celu 

poprawienia warunków zagospodarowania. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 
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Nr IV/31/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/31/2015 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 11 Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwał dotyczących wytycznych do ustalenia 

stawek czynszu za dzierżawę oraz najem nieruchomości oraz gruntów komunalnych 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że jest to uchwała porządkująca. Do tej pory 

obowiązywały wytyczne w sprawie minimalnych stawek czynszu za dzierżawę i najem 

nieruchomości i gruntów komunalnych, obowiązujących w Gminie Golczewo na podstawie 

Uchwał Nr XXVIII/183/01 Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 30 października 2001 r. oraz Nr 

VIII/69/07 Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 27 września 2007 r. zostały zmienione 

zarządzeniem Nr 119/2014 Burmistrza Golczewa z dnia 23 grudnia 2014 r. Wniósł o przyjęcie 

uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/32/2015 
w sprawie uchylenia uchwał dotyczących wytycznych do ustalenia stawek czynszu za dzierżawę 

oraz najem nieruchomości oraz gruntów komunalnych, 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/32/2015 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 12 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Kostrzyńsko-Słubicką 

Specjalną Strefą Ekonomiczną gruntów położonych na terenie gminy Golczewo 

 



10 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że został podpisany akt notarialny. Włączenie 

nieruchomości stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym gruntu 568, obręb 7 Golczewo o 

powierzchni 4,6686 ha do obszaru Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej 

przyczyni się do rozwoju gospodarczego i utworzenia nowych miejsc pracy na terenie gminy 

Golczewo. Strefa, zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy o specjalnych strefach ekonomicznych, może 

być ustanowiona na terenach stanowiących własność Skarbu Państwa lub Gminy. Nieruchomość 

stanowiącą działkę o numerze ewidencyjnym gruntu 568, obręb 7 Golczewo o powierzchni 

4,6686 ha jest w posiadaniu Gminy Golczewo.  Włączenie tej nieruchomości do obszaru 

Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej umożliwi uzyskanie pomocy publicznej 

inwestorom w ramach SSE i wzmocni atrakcyjność terenu inwestycyjnego. Wniósł o przyjęcie 

uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/33/2015 
w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Kostrzyńsko-Słubicką Specjalną Strefą Ekonomiczną 

gruntów położonych na terenie gminy Golczewo, 13 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/33/2015 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 13 Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy wyjaśniła, że proponowane zmiany w uchwale budżetowej 

Gminy Golczewo związane są z nieprawidłowym przeniesieniem do programu LEGISLATOR 

treści przyjętej w dniu 19 grudnia 2014 roku uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Golczewo na rok 2015. Uchybienia zawarte w § 1 i 13 wymienionej uchwały zostały 

skorygowane do treści uchwały przedłożonej i przyjętej na sesji uchwalającej budżet na rok 2015. 

Wniosła o przyjęcie uchwały. 
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Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/34/2015 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r., 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/34/2015 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 14 Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy wyjaśniła, że uchwała powoduje przeniesienia planowanych 

wydatków w budżecie Gminy w zakresie wynikającym z kompetencji organu stanowiącego, tj. 

między działami klasyfikacji budżetowej. Przesunięcia te dotyczą: przystąpienia do realizacji 

zadań w ramach budżetu obywatelskiego – 180 000,00 zł; wniosku Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Golczewie o konieczność zabezpieczenia środków finansowych na wypłatę dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego za 2014 rok dla pracowników zakończonego Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki pn. „Aktywizacja zawodowa i społeczna klientów instytucji pomocy społecznej” 

kwota 1 693,00 zł; zwiększenia planu na utrzymanie boiska sportowego o 10 000,00 zł. Wniosła 

o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 
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Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/35/2015 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r., 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/35/2015 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 15 Projekt uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania taryf zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że Zakład Usług Publicznych w Golczewie 

przedstawił Burmistrzowi Golczewa wniosek o przedłużenie czasu obowiązywania na okres od 

1 kwietnia 2015 r. do 31 marca 2016 roku dotychczasowych taryf. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/36/2015 
w sprawie uchylenia uchwał dotyczących wytycznych do ustalenia stawek czynszu za dzierżawę 

oraz najem nieruchomości oraz gruntów komunalnych, 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/36/2015 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 16 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Golczewo w 2015 

r. 
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Andrzej Danieluk burmistrz powiedział, że przedstawiony projekt uchwały ma na celu realizację 

przepisów ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt. Określone konsultacje 

zostały przeprowadzone. Powiatowy Lekarz Weterynarii w Kamieniu Pomorskim pozytywnie 

zaopiniował przedłożony projekt programu. Koła Łowieckie działające na terenie gminy 

Golczewo nie wyraziły opinii w ustawowym terminie, co uznano za akceptację przedłożonego 

projektu uchwały. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/37/2015 
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Golczewo w 2015 r., 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/37/2015 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 
Przewodnicząca obrad zarządziła przerwę o godz. 14:15,  

o godz. 14:35  wznowiono obrady 

 

Ad. 17 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 r. 

 

Lech Ferdynus, przewodniczący Komisji przedstawił plan pracy Komisji na rok 2015. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
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Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/38/2015 
w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 r., 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/38/2015 stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Ad. 18 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Ochrony Środowiska na 2015 r. 

 

Marcin Stępień, przewodniczący Komisji przedstawił plan pracy Komisji na rok 2015. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/39/2015 
w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska na 

2015 r., 14 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/39/2015 stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

 

Ad. 19 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych na 2015 r. 
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Krzysztof Wawrzyński, przewodniczący Komisji przedstawił plan pracy Komisji na rok 2015. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/40/2015 
w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych na 2015 r., 14 głosami 

„za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/40/2015 stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 
 

Ad. 20 Projekt uchwały w sprawie utworzenia w Wysokiej Kamieńskiej filii Przedszkola 

Publicznego w Golczewie oraz filii Szkoły Podstawowej w Golczewie poprzez likwidację 

Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej. 

 

Lech Ferdynus, radny w imieniu wnioskodawców przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że 

odbyło się kilka spotkań w tej sprawie. Było spotkanie w Wysokiej Kamieńskiej i spotkania 

grupy roboczej. Rada Rodziców zaproponowała, że powoła stowarzyszenie i przejmie szkołę w 

Wysokiej Kamieńskiej. Z uwagi na prośbę rodziców i mieszkańców radni zmienili ten projekt 

uchwały, proponując zmieniony projekt uchwały dający czas na utworzenie stowarzyszenia 

rodzicom i mieszkańcom Wysokiej Kamieńskiej. Wniósł autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na zmianie brzmienia tytułu uchwały na „w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej z dniem 31 sierpnia 2016 r.” oraz zmiana terminu w § 1 

i § 2 zamiast 2015 jest 2016 r. Przedstawił brzmienie zapisu obu paragrafów. Poinformował 

również o zmianie uzasadnienia, którego fragment przytoczył.  
 

O godz. 14:50 dołączył do obrad radny Roman Dorniak 

 

Przewodnicząca obrad przekazała prowadzenie sesji przewodniczącemu Rady Romanowi 

Dorniakowi. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 
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Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Konrad Fortulański, przedstawiciel Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Wysokiej 

Kamieńskiej zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu do uchwały jest napisane, że uchwała została 

wycofana a nie ma mowy o zmianie. Nie jest to uchwała w sprawie zamiaru umożliwienia 

rodzicom czasu na powołanie stowarzyszenia, zawiera krótkie stwierdzenie w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej z dniem 31 sierpnia 2016 r. Rodzice 

proszą o czas na utworzenie stowarzyszenia, które przejęło by tę szkołę.  

Powiedział, że aspekt społeczny jest dla nich bardzo ważny. W chwili podjęcia tej uchwały 

rodzice nie będą w stanie zaangażować się i wierzyć w możliwość niezakłóconego działania 

szkoły. Ta uchwała pozbawia argumentów do działania pozyskiwania rodziców, namawiania ich 

aby się rozwijać. Zwrócił się z prośba do radnych aby nie podejmowali tej uchwały. 

 

Agnieszka Grudzińska, przedstawiciel Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Wysokiej 

Kamieńskiej powiedziała, że jeśli stowarzyszenie będzie już założone i będzie działało to z dniem 

1 września 2016 r. najprawdopodobniej, wg danych liczbowych nie będzie możliwe przejęcie 

szkoły przez stowarzyszenie ponieważ art. 5 pkt 5g mówi, że gmina stowarzyszeniu może 

przekazać szkołę wówczas gdy szkoła będzie liczyła poniżej 70 osób. Dnia 1 września 2016 roku 

szkoła będzie liczyła ok 86 osób. 

 

Przewodniczący obrad zauważył, że przewodniczący Rady Rodziców stwierdził, że uchwała 

dotyczy likwidacji szkoły a on sam w treści uchwały nie widzi takiego zapisu. Jest to projekt o 

zamiarze likwidacji i stworzeniu filii. Przypomniał, że na jednym ze spotkań radca prawny 

powiedział, że jakakolwiek czynność dalej przy restrukturyzacji szkoły czy tworzeniu filii będzie 

wymagała też uchwały Rady. Jest pytanie czy maja być zachowane struktury oddziałów 1 do 6 a 

co będzie w 2017 roku kiedy wg. Reformy oświatowej mają być otwarte oddziały dla dzieci 3-4 

letnich? Powiedział, też że mowa jest o obsłudze administracyjnej, wypełnianiu brakujących 

godzin, które są wypełniane przez nauczycieli ze szkoły w Wysokiej Kamieńskiej a przy 

utworzeniu filii brakujące godziny mogą być wypełniane przez nauczycieli z Golczewa w 

ramach pensum, którzy mają pół etatu. 

 

Konrad Fortulański odpowiedział, że w Szkole w Golczewie nauczyciele nie są w stanie 

wypracować swoich godzin w ramach pensum i nie jest to winą nauczycieli z Wysokiej 

Kamieńskiej. Ilość nadgodzin nauczycieli z Wysokiej Kamieńskiej jest znikoma. Ewentualne 

problemy kadrowe szkoły w Golczewie nie powinny być powodem zamiaru utworzenia filii. 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że nic się nie zmieni dzieci nadal będą chodziły do szkoły, 

będą miały obsługę pedagogiczną.  

 

Tomasz Caban, radny zapytał ile gmina zyska przy utworzeniu filii w Wysokiej Kamieńskiej? 
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Zbigniew Olech, radca prawny powiedział, że żeby zlikwidować szkołę potrzeba dwóch uchwał. 

Uchwała informująca społeczeństwo lokalne o zamiarze likwidacji wyznaczająca termin kiedy 

się to wydarzy  i to jest ta uchwała. Później musi być podjęta uchwała o likwidacji. Bez tego nie 

może być likwidacji. Tytuł uchwały musiał się zmienić żeby nie wprowadzać w błąd dlatego, że 

art. 59 wskazany jako podstawa prawna mówi, że trzeba zawiadomić o zamiarze likwidacji 

szkoły i taki musi być tytuł uchwały. Treść uchwały nie uległa zmianie mówi o likwidacji poprzez 

utworzenie filii. Jeśli byłaby obawa o likwidację tej filii to procedura byłaby taka sama. Podjęcie 

przedłożonej uchwały nie przeszkadza przejęciu szkoły przez stowarzyszenie.  

 

Konrad Fortulański powiedział, że utworzenie filii spowoduje dowolność w sposobie 

zarzadzania tą szkołą przez panią dyrektor. Zapytał czy zmieniona uchwała staje się nowym 

projektem uchwały?  

 

Zbigniew Olech odpowiedział, że jest to ten sam projekt a zmienił się tytuł i daty. 

 

Konrad Fortulański stwierdził, że zmienił się tytuł, zmieniła się treść i dopisano uzasadnienie i 

traktuje to jako nowy projekt. 

 

Zbigniew Olech stwierdził, że nie jest to nowy projekt. 

 

Konrad Fortulański przytoczył fragment uzasadnienia i powiedział, że nie ma tam mowy o 

wprowadzeniu autopoprawki tylko, że radni wycofali projekt uchwały. 

 

Zbigniew Olech odpowiedział, że jest to autopoprawka do uchwały, która może być w tej chwili 

zmieniona. Wnioskodawcy mogą w tym momencie złożyć kolejną autopoprawkę i zmienić 

uzasadnienie. To nie jest nowa uchwała. 

 

Konrad Fortulański zapytał czy taka autopoprawka powinna być podpisana przez wszystkich 

wnioskodawców?  

 

Zbigniew Olech odpowiedział, że tak. Jeżeli wcześniej podpisało się pod projektem 5 radnych to 

tylko ta 5 może to zmienić. 

 

Konrad Fortulański pokazał dwa projekty uchwał przed autopoprawką i po. Stwierdził, że pod 

projektem po autopoprawce podpisy radnych zostały skserowane.  

 

Przewodniczący obrad zapytał czy moc sprawczą ma treść uchwały czy uzasadnienie? 

 

Zbigniew Olech odpowiedział, że tylko sama uchwała a nie uzasadnienie. 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 15:10,  

o godz. 15:30 wznowiono obrady 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wpłynęły pisma z sołectw Baczysław, Wysoka 

Kamieńska i Kretlewo informujące o sprzeciwie likwidacji szkoły w Wysokiej Kamieńskiej. 

Przedstawił treść pisma od Rady Rodziców i rodziców dzieci uczących się w Szkole 
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Podstawowej Wysokiej Kamieńskiej. I Rady Rodziców przy Zespole Szkół Publicznych w 

Wysokiej Kamieńskiej w sprawie zamiaru likwidacji szkoły w Wysokiej Kamieńskiej. 

Zwrócił się z zapytaniem, jakie Rada Rodziców proponuje dokonać reformy pod względem 

merytorycznym, organizacyjnym i finansowym? Na czym polega nieprawdziwość informacji o 

obowiązku przedszkolnym 3-4 latków?  

 

Teresa Waszczenko, radna stwierdziła, że dopiero w 2017 roku będzie obowiązkiem 

wprowadzenie oddziałów 3-4 latków. W tej chwili jest to dobrowolne. 

 

Agnieszka Grudzińska powiedziała, że obowiązek będzie od 2017 roku, ale zgodnie z wolą 

rodziców 3-4 latki chodzą już do grupy przedszkolnej w Wysokiej Kamieńskiej, więc lokal 

będzie zabezpieczony dla nich. Na planach, które otrzymano od gminy nie ma lokali, które 

byłyby przeznaczone dla tej grupy a nawet są umieszczone w tej samej sali. Według nowej wersji 

dzieci nie będą miały Sali komputerowej, ponieważ została ona wykluczona i nie będą miały 

zabezpieczonej biblioteki. 

 

Emilia Dobrowolska, dyrektor Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej stwierdziła, że 

dzieci klas 1-3 mają w planie zajęcia komputerowe i ta sala musi być. Jeśli powstania filia i 

wejdzie przedstawiony plan to nie będzie możliwości stworzenia pracowni komputerowej w tym 

budynku. Ten jeden budynek nie jest rozwiązaniem dla uczniów 0-3. Stowarzyszenie, które by 

powstało pozyskiwałoby środki na szkołę. Można zreorganizować pracowników. W drugim 

budynku można byłoby zorganizować sale dla 3-4 latków. Zrobić toaletę, umywalnię i szatnię.  

 

Danuta Bednarz, radna poinformowała, że podczas przerwy zarzucono jej, że działa na szkodę 

dzieci, rodziców i mieszkańców Wysokiej Kamieńskiej, ponieważ nie wniosła o wycofanie 

projektu uchwały z porządku obrad.  

 

Radosław Kłysewicz, radny zwrócił się do radnego Liszki i zapytał czy podpisując się pod 

projektem uchwały wyraził tym głos swoich wyborów. Dzieci mieszkańców z tego okręgu 

uczęszczają do szkoły w Wysokiej. 

 

Ryszard Liszka, radny odpowiedział, że jest wiele osób, które są za tym żeby w Wysokiej 

Kamieńskiej powstała filia.  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz zwrócił uwagę, że radni jak i burmistrz muszą się trzymać prawa. 

Musi być zachowana procedura. Radni są radnymi całej gminy i działają w interesie całej gminy. 

Uchwała ma charakter intencyjny i wszystko się może jeszcze zdarzyć. Rada Rodziców i rodzice 

sugerowali aby szkoła była prowadzona przez stowarzyszenie. Odwiedził gminę partnerską, aby 

zobaczyć jak tam to funkcjonuje. Nie jest powiedziane, że tak musi być. Może szkoła zostanie 

filią, może zostanie przekazana dla stowarzyszenia a może zostanie w obecnym kształcie tylko 

prosi o rozmowę. 

 

Jaromir Marks, radny wniósł o zamknięcie dyskusji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni odrzucili wniosek radnego Jaromira Marksa głosami 6 

„za”, 6 „przeciw” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 
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Konrad Fortulański powiedział, że na początku sesji został przedstawiony porządek obrad. 

Okazało się, że nad zmienionym projektem uchwały nie podpisali się wszyscy radni to czy ten 

projekt może wejść w porządek obrad? 

 

Zbigniew Olech odpowiedział, że na początku sesji powinna być głosowana uchwała w starej 

wersji do momentu, kiedy trwa dyskusja, wnioskodawca, którym jest grupa radnych, może 

wnieść autopoprawkę do treści. To jest ten sam projekt. Nie można dodać nowej rzeczy do 

porządku obrad. Był projekt w sprawie likwidacji w porządku sesji i ten projekt jest 

dyskutowany. Wnioskodawca przed rozpoczęciem dyskusji złożył wniosek o zmiany do projektu 

uchwały i jeżeli ma wszystkie podpisy to trzeba procedować nad tym projektem.  

 

Konrad Fortulański powiedział, że na początku sesji w punkcie wnioski i dyskusje nikt nie złożył 

wniosku o autopoprawkę. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że każdy może wnieść do nadzoru prawnego do wojewody 

uwagi, zastrzeżenia dotyczące podjętej uchwały. 

 

Zbigniew Olech przytoczył zapis § 60 statutu Gminy Golczewo. Stwierdził, że do momentu 

głosowania można wnosić autopoprawki.  

 

Tomasz Caban, radny powiedział, że chciałby, aby radni zagłosowali przeciwko tej uchwale, 

żeby mieszkańcy Wysokiej nie czuli presji, że muszą a będą się starali. 

 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr IV/41/2015 
w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej z dniem  

31 sierpnia 2016 r., 11 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr IV/41/2015 stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

 

Ad. 21 Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 
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Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami, 15 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 38 do 

protokołu. 

 

Ad. 22 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonywanych 

czynności między sesjami Rady 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wykonywał rutynowe czynności związane z pełnioną 

funkcją. Brał udział w spotkaniach z panem burmistrzem w sprawie projektów uchwał oraz 

różnych bieżących sprawach. Poinformował, że do Biura Rady wpłynęła korespondencja, z którą 

można się zapoznać w biurze. 

 

Ad. 23 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 

Radni nie wnieśli interpelacji i wniosków. 

 

Ad. 24 Zapytania, oświadczenia i komunikaty 

 

Jaromir Marks, radny poinformował, że rozmawiał z policjantami na temat złego oznakowania 

w miejscowości Dargoszewo. Przedstawił informacje jakie uzyskał. 

 

Ad. 15 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął IV sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczyła: 

 

    Podinspektor      Wiceprzewodnicząca Rady 

Magdalena Zając            Teresa Waszczenko 

   Przewodniczący obrad 

 

        Roman Dorniak 


